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Verslag  
(vergadering via videoconferentie d.d.04 mei 2021). 
 
 
Aanwezig: Walter Van Boven , Erna Ots , Karin Larnoe , Kathleen De Wolf , Gerrit Batsleer , Patrick 
Baeke en Josefien Van Peteghem . 
 
 
De vergadering opent stipt om 18 uur. 
 
 

1. GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERGADERING. 
 
Er zijn geen opmerkingen. 
 

2. EVALUATIE ENQUETE. 
 
Nick Janssens ( VAL-bestuurslid ) heeft ons meegedeeld dat dit heel goed verlopen is en onze 
samenwerking optimaal heeft geresulteerd in volgende resultaten : 
 
3151 Masters hebben deze enquête bezocht waarvan ; 
1907 Masters hebben geantwoord ; 
geen enkele werd onvolledig ingevuld ; 
1244 zijn enkel vertoond geweest . 
 
60,5 % is dus succesvol geregistreerd geweest ! Wij zijn daar dan ook heel tevreden mee . 
 
Patrick zegt dat hij weet heeft van koppels vanonder hetzelfde dak die slechts eenmaal konden 
invullen ( waaronder hijzelf met zijn vriendin ) . Dat kan verklaren waarom er 1244 niet zijn ingevuld 
. Walter antwoord daarop dat het hoogst waarschijnlijk is doordat hetzelfde IP-adres wordt gebruikt 
en daarom men de melding krijgt dat ze reeds is ingevuld . Misschien in de toekomst bij familie of 
vrienden ? 65 a 70 % was waarschijnlijk haalbaar geweest . 
 
Wanneer we even de statistieken onder het vergrootglas bekijken merken we toch enkele zaken op 
die in het oog springen . We sommen even de meeste punten op die toch enige aandacht vergen : 
 

- Verschillende Masters vinden de wedstrijden te ver , liefst in eigen regio wedstrijden 
afhandelen waaronder ook het PK . 

- Waarom niet zoals vroeger meedoen met de CAD/SCHOL ? 
- De clubs moeten meer disciplines inzetten voor de 35 plussers ! 
- De competitieve Masters willen meer wedstrijden . 
- Recreatieve sporters : deze mensen willen niet alleen maar lopen ! Andere disciplines willen 

ze ook eens doen ( werpen , springen ) . En last but not least vragen ze ook om meer te 
mogen opsteken wat betreft lenigheid in de sport en ook blessurepreventie . 

- Het merendeel wil 3+3 pogingen op de wedstrijden . 
- Niet alleen joggings of stratenlopen als recreatief maar ook alle andere nummers in de 

atletiek ( groepen afgezonderd ) . 
- Men wil meer toegang tot het atletiekterrein . 
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Dit waren zowat de meest opmerkelijke antwoorden . Wij als Masterscommissie gaan dit dan ook 
nauwgezet opvolgen . Onderaan het verslag zullen adviezen staan die wij dan ook zullen aankaarten 
bij de VAL . 
 
Nu zaterdag 8 mei zullen Walter , Karin en Kathleen al eens samenzitten om hierover te praten en te 
analyseren . Zij zullen dit doen op het terrein van OLSE Merksem .  
 

3. VERSLAG VERGADERING “BACK ON TRACK” . 
 
Wij hebben een sterke kracht vertegenwoordigd vanuit onze groep en geven dan ook Karin het woord 
voor verdere uiteenzetting van het verslag . 
 
Vanwege het ministerieel besluit dat verbied wedstrijden te laten doorgaan is het momenteel niet 
mogelijk om wedstrijden te organiseren . Enkel wedstrijden voor Eliteatleten zijn mogelijk onder 
bepaalde voorwaarden . Op 11 mei is er opnieuw overleg binnen de regering en worden de regels 
hopelijk versoepeld . 
 
Op de volgende vergadering “back on track” zal de vaccinatieproblematiek aangekaart worden . 
 
De klok tikt alsmaar verder en na Karin geeft Walter nog een uiteenzetting van de evolutie vanaf 2019 
wat betreft het aantal aangesloten Masters . 
 

- 2019 ----- 3557 competitieve ( aangesloten ) ; 2390 M en 1167 V . Het totaal aantal ( 
competitie + recreatief ) = 8286 

- 2020 ----- 3350 competitieve ( aangesloten ) de rest is ongeveer status quo . 
- 2021 ----- nog niet geweten , Josefien gaat deze cijfers opvragen . 

 
Vervolgens schetst Walter globaal nog even aan Josefien wat er allemaal verwezenlijkt is op het 
moment ( Mastersgroep VAL , e-mailadres masters@atletiek.be waar Kathleen dit beheerd en de 
nodige antwoorden geeft aan diegene die hierop iets vraagt . 
Walter gaat een 1000-tal kaartjes laten drukken om de communicatie nog te verbeteren . Daarop zal 
alles staan ivm de Masterscommissie zodanig dat iedereen erbij betrokken wordt die iets moet weten 
. 
 
 

4. ALLERLEI . 
 

- Kathleen vraagt om de EMA problematiek aan te pakken 
- Schoeisel : Patrick had een e-mail opgesteld maar Karin kan bevestigen dat de reglementering 

daaromtrent niet wordt toegepast bij jeugd en Masters . Ze volgen daarin ons advies waar we 
heel tevreden over zijn . 

 
 

5. ADVIEZEN . 
 
 
Wij gaan een aantal adviezen naar voor brengen zodanig dat de werking nog beter is en hopelijk gaan 
deze dan ook uitgevoerd worden . Let wel , wij als commissie kunnen enkel maar dit naar voor 
brengen en afwachten . 
 

 Advies van onze kant is om de pistes meer toegankelijk te maken voor de Masters ( 
medewerking van lokale besturen gemeente , club , VAL , atleten , … is dan ook vereist ) . 
Het Provinciaal comitee zal daarover aangesproken worden . 

 Een ander advies wordt gevraagd aan de RVB , het PC of het PCJ om voor de extra nummers 
specifiek voor Masters 2 extra juryleden te voorzien ( budget PC ) . 

 Tenslotte aan de Wedstrijdcommissie zal gevraagd worden om de 3+3 pogingen te behouden . 
 
 
 
 
De klok wijst ondertussen 19u10 en is het dus bijna tijd om af te sluiten daar we onmiddellijk hierna 
om 19u30 een nieuwe vergadering hebben met onze collega’s van de LBFA op Nationaal niveau . Rest 
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ons enkel nog een nieuwe datum te beleggen voor de volgende bijeenkomst en deze is dan ook vlug 
geregeld namelijk op 1 juni 2021 om 21 uur , het betreft een korte vergadering ivm de enquête .  
 
 
 
DE VERGADERING EINDIGT OM 19U15 . 
 
Opmerking : 
 
Zaterdag 8 mei zijn we dus samengekomen om een studie te doen over de enquête en deze wordt zo 
snel als mogelijk behandeld . 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


